
2-23/2014. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

Készült: Felsőzsolca Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. szeptember 29-én 

940 órakor tartott rendkívüli ülésén.  

 

 

Helye: Városháza, Polgármesteri iroda. 

 

  

Jelen vannak:  Dr. Tóth Lajos polgármester, Kun Attiláné, Nádi Gyula, Rimán János, 

Szinai István és Vasvári László képviselők.  

 

 

Tanácskozási joggal vesz részt az ülésen: dr. Pataki Anett jegyző, dr. Rónai István aljegyző, 

Dr. Sájer József, a Pénzügyi Bizottság elnökhelyettese, Leskó Mária 

gazdálkodási osztályvezető. 

 

 

Az 1. napirendi pont tárgyalásánál: Csonka Ferencné, a Felsőzsolcai Napközi Otthonos 

Óvoda óvodavezetője. 

 

 

Távolmaradásukat előre jelezték: Nagy Zoltán alpolgármester, Nagy Róbert és Kucskár 

Tibor képviselők. 

 

 

Meghívottként az ülésen nem jelent meg: Kolenkó Gábor, a nem a Képviselő-testület tagjai 

közül választott alpolgármester. 

 

 

Jegyzőkönyvvezető: Jávorszki Klára ügyintéző. 
 

 

Dr. Tóth Lajos polgármester köszöntötte az ülésen megjelenteket. Megállapította, hogy a 

Képviselő-testület 6 tagja jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitotta.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőknek Kun Attiláné és Nádi Gyula képviselőket jelölte ki, amit a 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadott. 

 

Ezután a polgármester ismertette a kiküldött napirendi javaslatot, amelyet kiegészített azzal, 

hogy 2. napirendi pontként a Béke utcai közlekedés megoldásával kapcsolatos javaslatot 

tárgyalja meg a testület zárt ülés keretében.  

 

Ezután a polgármester – a kiegészítéssel együtt – szavazásra bocsátotta a napirendi 

javaslatot. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő. 
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A Képviselő-testület a polgármester javaslatára 6 igen szavazattal az alábbi napirendet 

fogadta el:  

 

NAPIREND: 
 

1.  Javaslat óvodai kamerarendszer kiépítésére  

 Előadó: Dr. Tóth Lajos polgármester 

 

2.    Javaslat a Béke utcai közlekedés megoldására (zárt ülés) 

 Előadó: Dr. Tóth Lajos polgármester 

 

 

Az 1. napirendi pont keretében az óvodai kamerarendszer kiépítéséről szóló javaslatot 

tárgyalta meg a testület Dr. Tóth Lajos polgármester előterjesztésében. 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

Dr. Tóth Lajos polgármester ismertette az előterjesztést, majd megnyitotta a vitát a javaslat 

felett.  

 

Vasvári László képviselő: 

Maga részéről nem támogatja az előterjesztést, egyszerűen csak azért, mert 

személyiségi jogokat sért. Nem derül ki a pályázatból, hogy ezek a felvételek 

hova kerülhetnek, így ennek súlyos következményei lehetnek, gondol itt akár a 

gyermek pedofíliára is. Ha ez nem egy zártláncú rendszer, amit a pályázatból és a 

technikai kiírásból nem tud megítélni, akár nagyon súlyos problémák is 

keletkezhetnek, így nem kívánja az előterjesztést támogatni. Komolyabban kell 

előkészíteni és most függetlenné teszi ezt a költségektől. Ha ez egy valós 

probléma, akkor elfogadja, hogy meg kell oldani, de nem így.  

 

Dr. Tóth Lajos polgármester kérte a Pénzügyi Bizottság véleményének ismertetését. 

 

Rimán János képviselő: 

A Pénzügyi Bizottság támogatta a kamerarendszer kiépítését azzal, hogy a jogi 

lehetőségeket vizsgálják meg, és árajánlatot kérjenek erre, mert ezt a 

konstrukciót ebben a formában – különösen a karbantartási költségek miatt – 

drágának tartotta. 

 

Szinai István képviselő:  

Tájékoztatásul elmondta, hogy amennyiben a Pénzügyi Bizottság javaslatát 

fogadják el, akkor ebből a pályázatból kizárták az óvodát, mivel október 1. a 

benyújtási határidő. Ezzel együtt valamilyen megoldást kell találni arra, hogy az 

óvodában legyen kamera. Utánanézett és nagyon sok óvodában van 

kamerarendszer felszerelve, de valóban csak az öltözőkben, ez valószínűleg nem 

ütközik törvénybe, de meg kell vizsgálni ennek a lehetőségét. Ezt a telepítő 

cégnek kell megtenni, bár a pályázatot kiíró nagykanizsai cégnek biztosan vannak 

referenciái, mert valószínű nem ez az első, amit kiépítenek. Egyetért azzal, hogy 

ezt ne fogadják el, hanem vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy egy másik 

pályázaton induljanak, de akkor úgy kerüljön a testület elé már a javaslat, hogy 

mindent tartalmaz, darabszámot, pénzt stb.  
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Dr. Tóth Lajos polgármester ismertette a határozati javaslatot a Pénzügyi Bizottság 

véleményével kiegészítve az alábbiak szerint: 

„Felsőzsolca Város Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Felsőzsolcai 

Napközi Otthonos Óvodában a kamerarendszer kiépítését azzal, hogy ennek jogi 

feltételeit meg kell vizsgálni, tisztázni kell, valamint árajánlatot szükséges kérni, hogy a 

kamerarendszer milyen összegből oldható meg alternatív – pályázati – formában. 

Felelős: Csonka Ferencné óvodavezető 

Határidő: értelemszerűen” 

 

A döntésben résztvevő képviselők száma: 6 fő 

 

A Képviselő-testület 6 szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

144/2014. (IX. 29.) Kth. számú határozat 

 

Tárgy: Óvodai kamerarendszer kiépítése 

 

Felsőzsolca Város Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Felsőzsolcai 

Napközi Otthonos Óvodában a kamerarendszer kiépítését azzal, hogy ennek jogi 

feltételeit meg kell vizsgálni, tisztázni kell, valamint árajánlatot szükséges kérni, 

hogy a kamerarendszer milyen összegből oldható meg alternatív – pályázati – 

formában. 

 

Felelős: Csonka Ferencné óvodavezető 

Határidő: értelemszerűen 

 

A 2. napirendi pont tárgyalása zárt ülés keretében történt, melyről külön jegyzőkönyv 

készült. 

 

 

Dr. Tóth Lajos polgármester a nyílt ülést 948 órakor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 DR. PATAKI ANETT DR. TÓTH LAJOS

 jegyző polgármester 
 

 

 

 

 KUN ATTILÁNÉ NÁDI GYULA 
jegyzőkönyv hitelesítők 
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Zárt ülésen 9.53 órakor megnyitotta 

 

képviselők, dr. Pataki Anett jegyző, dr. Rónai István aljegyző 

 

Béke utcai közlkedés megoldása 

 

Dr. Tóth Lajos polgármester elmondta, hogy nem ismétli tartalmazni fogj a Pénzügyi 

Bizottság ülését, amely tartalmazza ezt. 

 

Megnyitotta  vitát a javaslat felett. 

 

Véleménye, hogy eljutottak odáit, hogy egy bizonyos céltartalékot kellene ennek a 

megoldására elfogadni ezt 1 M Ft-ban szeretné javasolni. 

 

Leskó Mária nem lehetne úgy, hogy az új testület és a koncepcióban döntenek akkorra már 

tudnak konkrétabb számot, hogy mi marad meg a pályázati önrészből, most csak azt 

hatarátozzák meg, hogy a koncepciókor térjenek erre vissza.  
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Pénzügyi: 3 igen szavazattal javasolt,a hogy maradjon a forgalom pályázati önrészt különítsék 

alá hogy kiegészítő táblát kivéve célforgalom. Ezt a pályázati önrészt – saját – ne határozzák 

bízzák a következő, hogy a költségvetési koncepcióba különítsenek el erre egy összeget. 

 

Dr. tóth elmondta, hogy a Béke utat alkalmassá kell tenni a forgalomra, a jelenlegi tábláa 3,5 t 

korlátozás célforgalom kiegészítőt tesznek. Koncepciónál a felmerülő kérdésekre vissza kell 

térni – 6 igen.  

 

 

9 58 órakor bezárta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dr. Tóth Lajos polgármester a nyílt ülést …..00 órakor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 DR. PATAKI ANETT DR. TÓTH LAJOS

 jegyző polgármester 

 

 

 

 

 KUN ATTILÁNÉ NÁDI GYULA 
jegyzőkönyv hitelesítők 


